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1. Μωρ’ τι είναι τούτοι; Οικειοποιούνται ότι κινείται…
Ο Περιφερειάρχης Φαρμάκης και ο Αντιπεριφερειάρχης Ηλείας Γιαννόπουλος, αντιγράφοντας
Μητσοτάκη, υπουργούς γραμματείς και φαρισαίους, με μόνο ενδιαφέρον τους το θεαθήναι, έχουν
τρελάνει τα ΜΜ Ενημέρωσης με Δελτία Τύπου που αλληλοσυγχαίρονται και αλληλοεπαινούνται για
έργα και δράσεις που τα βρήκαν έτοιμα! Μερικά τα προχώρησαν και σε άλλα, δυστυχώς τα πάγωσαν ή
ακύρωσαν. Όσα προχώρησαν, το μόνο μέλημα τους είναι τα οικειοποιηθούν! Σαν να μη υπήρξαν άλλοι
πρωθυπουργοί ή περιφερειάρχες…
α) Στέγαση του Φεστιβάλ Κινηματογράφου Ολυμπίας στον ΑΣΟ Πύργου
Προχθές, για τη στέγαση του Φεστιβάλ Κινηματογράφου Ολυμπίας στον ΑΣΟ Πύργου ο
Αντιπεριφερειάρχης αυτοθαυμάστηκε. Έγραψε «Χρειάστηκε να αναλάβει καθήκοντα ο Βασίλης
Γιαννόπουλος, παίρνοντας το θέμα επάνω του μετά από τόσα χρόνια η ιδέα, έγινε πράξη!»!!!
Μα που τα λένε αυτά; Για χαχόλους περνάνε τους πολίτες;
Ο Αλέξης Τσίπρας ως Πρωθυπουργός ανακοίνωσε τον Φλεβάρη του 2018 στην Πάτρα στο Περιφερειακό
Αναπτυξιακό Συνέδριο, ότι ο ΑΣΟ θα μετατραπεί σε έδρα του Φεστιβάλ και εξήγγειλε, πέρα από την
εξασφαλισμένη σταθερή επιχορήγηση, και επιπλέον ενίσχυση 8 εκατ. ευρώ για τη δημιουργία των
απαραίτητων υποδομών και την προμήθεια του αναγκαίου εξοπλισμού!!!
β) Και για το μοντέλο Αποασυλοποίησης του ΚΕΠΕΠ Λεχαινών
Τον Γενάρη 2018 η Υπουργός Εργασίας Θεανώ Φωτίου προχώρησε σε επαναστατική αλλαγή του παλιού
μοντέλου εγκλεισμού ατόμων με σοβαρά προβλήματα, στη αποασυλοποίηση τους εντός του αστικού
ιστού των πόλεων. Τα Λεχαινά θα αποτελούσαν το πρότυπο εφαρμογής για όλη την χώρα.
Προς υλοποίηση αυτής της τομής πιστώθηκαν 8,4 εκατομμύρια, προχώρησαν οι εκμισθώσεις και οι
αναδοχές. Στα 3,5 χρόνια ΝΔ πάγωσαν όλα. Τον Ιούνιο 2021 η υφυπουργός Εργασίας Δόμνα
Μιχαηλίδου επισκέφθηκε το ΚΕΠΕΠ Λεχαινών. Το μόνο που δήλωσε ήταν ότι θα γίνουν προσλήψεις και
στο ΚΕΠΕΠ! Μόλις πρόσφατα ανακάλυψαν την αποασυλοποίηση, ξεπάγωσαν τα 8,4 εκατομμύρια και
πανηγύρισαν, ως να ήταν δική τους πολιτική…
Πώς να καταπιεί κανείς το θράσος τους;
2. Τουλάχιστον να κάνουν κανένα έργο υποδομών
• Δρόμος Δίβρη-Τριπόταμα 12 χιλιομέτρων σε πλήρη εγκατάλειψη (Περιφέρεια).
• Πύργος-Αρχαία Ολυμπία η ασφαλτόστρωση από το 2007 που στρώθηκε δεν έχει πέσει ούτε 1 βαρέλι
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πίσσας (Περιφέρεια).
• Στη διασταύρωση με Καρούτες συνεχείς καθιζήσεις (Περιφέρεια).
• Αστυνομικό Τμήμα Αρχαίας Ολυμπίας ακατάλληλο και ως αποθήκη, για λόγους ασφαλείας και
υγιεινής. Έγιναν δύο δημοπρασίες με ανώτερο ενοίκιο 800 €, (από το αχούρι που πληρώνουν με
1.100 €) που κατέληξαν, προφανώς, άγονες! Παπατζιλίκια! Δεν έχει λεφτά η ΕΛΑΣ, τα διαθέτει όλα
στα ΜΑΤ..
• Αστυνομικό Τμήμα Κρεστένων. Το Δεκέμβρη 2018 το Υπουργείο Οικονομικών μεταβίβασε στο
Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη το παλαιό Ειρηνοδικείο Κρεστένων για να γίνει Α.Τ Κρεστένων.
Όπως γνώριζε το τότε ΔΣ της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Ηλείας (που αναγνώρισε τη συμβολή
μου), οι «Κτιριακές Υποδομές» ανέλαβαν και άρχισαν την εκπόνηση μελέτης για την μεταστέγαση
και όλες τις αναγκαίες επισκευές. Ο βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ Δ. Καλαματιανός κατέθεσε αναφορά, όμως ο
υπουργός ΠΡΟΠΟ Θεοδωρικάκος, απαντώντας απέκρυψε την αλήθεια, ότι «τώρα θα γίνουν αυτοψίες και
μελέτες», δηλαδή μετά από 3,5 χρόνια. Και αυτοψίες και μελέτες είχαν αρχίσει κ. Υπουργέ.
Είχατε όμως άλλες προτεραιότητες… Εσκεμμένα εσείς δείξατε αδιαφορία…


